
Protokół Nr 9/24 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 27 listopada 2024 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów T. Fifielski otworzył posiedzenie 

Komisji o godz. 12.06 w biurze rady. 

Poinformował, że w związku z usprawiedliwioną nieobecnością Dyrektora Zarządu 

Drogowego zaproponował, żeby usunąć z porządku obrad pkt 1 Sprawozdanie 

Zarządu Drogowego w Sępólnie Kr. z wykonanych remontów dróg w roku 2023 i 

pierwszym półroczu 2024 r. Analiza stanu nawierzchni dróg powiatowych z 

uwzględnieniem najbardziej zniszczonych odcinków. 

Radni przyjęli zmieniony porządek obrad jednogłośnie . 

1. Zaopiniowanie uchwały w sprawie ustalenia opłat na 2025 rok za usuwanie 

pojazdu z drogi i jego przechowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie i WPF 2024 roku. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Artur Juhnke Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłat na 2025 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Dodał, że przed chwilą udało 
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się wyłonić wykonawców. Parking pozostaje na Agromie. W roku 2024 r. na parking 

trafiło 10 aut. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad.2. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2024 rok. 

Dodała, że wpłynęła decyzja dot. umorzenia z KOWR w wysokości 18 tysięcy zł za 

odszkodowanie za udział w gruncie. 

Pan Starosta J. Tadych dodał, że powiat oczekuje także na umorzenia ze Skarbu 

Państwa. 

Radny A. Chatłas zwrócił uwagę na błędy redakcyjne w uzasadnieniu do projektu 

uchwały. Odniósł się planów finansowych w szkole specjalnej i technikach a w 

pozostałych są niedoszacowania. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin wyjaśniła, że w Specjalno-Opiekuńczym Ośrodku 

Wychowawczym oszczędności wynikają z dużej ilości chorobowych. W Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej jest zaplanowana odprawa emerytalna, nie zostanie 

ona wykorzystana . W liceach i PUP składki na ubezpieczenia społeczne na przyszły 

rok są opłacone. Żeby zobowiązania nie przechodziły na drugi rok. 

1000 zł przeznaczono na kulturę do dofinasowania na publikację „ Z Wołynia na 

Krajnę". 

Przewodniczący T. Fifielski zapytał, z czego wynika spadek deficytu w wysokości 

500 tys. zł. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że spadek wynika głównie z odpłatności 

za pobyt dzieci w placówkach i rodzinach zastępczych. Dochody planowane są 

realnie. 

Pan Starosta dodał, że plan budżetu jest uchwalany na jednego mieszkańca pod 

koniec roku a stawki są aktualizowane w pierwszym kwartale przyszłego roku. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu wspomniała, że w zmianach w budżecie w miesiącu 

grudniu będą ujęte oszczędności z tytułu emisji papierów wartościowych w 

wysokości 3 min zł. Zmniejszony zostanie deficyt jeśli wpłyną środki, pozostanie 

wtedy 930 tys. zł deficytu. 
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Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 2 c. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego na lata 2024-2032. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Radny M. Chart poinformował, że w dniu jutrzejszym ulegnie zmianie porządek 

obrad sesji w związku nieobecnością dyrektora E. Eckerta na sesji. 

W luźnej dyskusji omówiono montaż wind na terenie powiatu. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji T. Fifielski zamknął posiedzenie o godz. 13.10. 
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